

《单词百科:pneumoconiosis是什么意思?pneumoconiosis怎么发音?pneumoconiosis的解释和用法》

英语单词pneumoconiosis是什么意思?pneumoconiosis怎么读?pneumoconiosis怎么发音?简答网为您整理了pneumoconiosis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



pneumoconiosis怎么读

pneumoconiosis的读音:[nju:m k n ' s s]

pneumoconiosis的意思

1、n.肺尘症;

pneumoconiosis的近义词

1、pneumonoconiosis n.肺尘埃沉着病;尘肺;

pneumoconiosis的双语例句

1、Perilymphatic distribution is noted in pneumoconiosis, sarcoidosis, amyloidosis.

淋巴管周分布的见于尘肺, 结节病, 淀粉样变性.

2、Coal worker's pneumoconiosis results from inhalation of coal dust.

煤尘肺是由吸入煤矿粉尘引起.

3、A 76-year-old man , with a history of pneumoconiosis, developed massive hemoptysis after suction through endotracheal tube.

一位76岁尘肺症患者于插管后因气管内抽吸并发大量咳血.

4、Objective To probe the causes of death of coal miners pneumoconiosis complicated with pulmonary tuberculosis.

目的探讨煤工尘肺合并肺结核及其并发症的致死原因.

5、Dust of long-term and inspiratory wood, can send lung fiber to change and produce carpentry pneumoconiosis.

长期吸入木粉尘, 可致肺部纤维化而发生木工尘肺.

6、Objective To explore the clinical outcomes of whole lung lavage for the therapy of pneumoconiosis.

目的探讨全肺灌洗术治疗尘肺病的临床效果.

7、Study on Survival Years of Pneumoconiosis Patients by Life Table Correlation-Regression.

应用寿命表相关回归法预测尘肺病人生存年限的研究.

8、Chest radiography in the diagnosis of pneumoconiosis . [comment] .

胸片在尘肺诊断.

9、In addition, the Pneumoconiosis during dust more quarrying, abrasive industries.

此外, 尘肺病多发生在粉尘较多的采石、打磨行业.

10、Objective : To discuss the value of CT in pneumoconiosis diagnosis.

目的: 探讨CT在尘肺诊断中的价值.

11、Objective : To study the factors that affect the pneumoconiosis incidence in workers departed from dust.

目的: 研究影响离尘矿工尘肺发病的主要因素.

12、Results The early common pathological change of alumina pneumoconiosis was the dust spots.

结果粉尘沉积性尘斑是铝矾土尘肺最常见的尘性病变.

以上是简答网为您整理的pneumoconiosis怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于pneumoconiosis的用法、pneumoconiosis的释义、pneumoconiosis的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pneumoconiosis>

